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Referat fra Styremøte 01.02.2019 kl. 08.30- 12.00.  

Sted: Fylkesutvalgssalen, Fylkeshuset. 

 

Tilstede fra styret: Gro-Anita Mykjåland, Harald Furre, Arne Thomassen, Anders 

Christiansen, Nils Olav Larsen, Astrid M Hilde, Johnny Greibesland, Alf Erik Andersen, Helge 

Sandåker, Janne F Kristoffersen. 

 

Tilstede fra rådmennene: Ragnar Evensen, Anne Stapnes, Guri Ulltveit Mo, Kjell A. 

Kristensen, Kim Høyer Holum, Sten Albert Reisænen, Svein Skisland, Kjell Rune Olsen, Kyrre 

Jordbakke. 

Tilstede fra Vest Agder Fylkeskommune. Tore Askildsen.  

 

Sak    1/19.  Godkjenning av referat møte 09.11.18 Møtedato: 01.02.2019 

 Saksbehandler:  
Odd Omland 

Forslag til vedtak: Referat godkjennes.  
Vedtak i styremøte: Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
 

Sak    2/19. Oppretting av Arbeidsutvalg. Møtedato: 01.02.2019 

I den organisasjonsmessige strukturen for Region 

Kristiansand er det ikke vedtatt at vi skal ha et 

arbeidsutvalg. Etter at Region Kristiansand ble 

etablert 01.01.2018 har det imidlertid «gått seg til» 

i vår arbeidsmåte at leder og nestleder har fungert 

som et arbeidsutvalg. Dette er styret tidligere blitt 

orientert om. 

For daglig leder har det vært helt avgjørende for 

sitt daglige virke å ha nær kontakt med den 

politiske ledelsen, etter ny organiseringen, og fokus 

på saker som det arbeides med. Dette har etter 

daglig leders mening fungert på en utmerket måte.  

Etter at Region Kristiansand nå er blitt utvidet med 

«Nye Lindesnes» vil det være en styrke i arbeidet at 

også en representant fra disse kommunene ble en 

del av arbeidsutvalget. Det foreslåes derfor at en 

Saksbehandler:  

Odd Omland 
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representant fra kommunene i nye Lindesnes 

velges inn i arbeidsutvalget for 2019. 

I sak 11/18 vedtok styret at det skal fremmes en 

sak i løpet av 2019 som tar for seg økonomisk 

fordeling mellom kommunene etter at Nye 

Kristiansand og Nye Lindesnes er etablert fra 

01.01.2020.  

I samme sak må vedtekter og organisering 

gjennomgås.  I denne sammenheng vises også til 

vedlagte brev fra Nye Kristiansand. «Vedrørende 

endringer i vedtekter/samarbeidsavtaler for § 27 

virksomheter ved kommunesammenslåinger.» 

Forslag til vedtak:  

Det opprettes et arbeidsutvalg bestående av styreleder, styrets nestleder og en representant 

fra kommunene i Nye Lindesnes for 2019. Det fremmes en sak hvor en går gjennom 

vedtekter, finansieringsfordeling og videre organisering fra 01.01.2020. 

Vedtak i styremøte: Innstillingen enstemmig vedtatt. Alf Erik Andersen ble valgt som 
representant for kommunene i Nye Lindesnes. 
 
 

Sak    3/19.    Orientering om vedtak dagens 
bompengeordning.   

Møtedato: 01.02.2019 

Harald Furre orienterer muntlig i møte. 
 

Saksbehandler:  
Odd Omland 

 
Vedtak i styremøte. Styret tar saken til orientering.  
 
 
 

Sak    4/19.    FV. 460. Inn i Handlingsplanen Møtedato: 01.02.2019 

Nye Lindesnes ga i sist styremøte innspill til 
handlingsplanen for Region Kristiansand om at 
utbedring av Fv. 460 inntas i planen. 
Begrunnelse. 
Fv. 460 er langt fra dimensjonert for den bruken 
som eksisterer. Hjørnesteinsbedriften GE 
Healthcare har 40% av verdensmarkedet på 
røntgen kontrastvæske. Den norske avdelingen 

Saksbehandler:  
Odd Omland 
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hadde en omsetning på 7 mrd. i fjor. Bedriften har 
350 ansatte pluss mellom 50-150 innleide. 
Hvert år har de nyinvesteringer på 100 mill. De 
dobler nå produksjonen i Lindesnes.  
Nå har de 5500 tungtransporter og 22500 
persontransporter. 
 
Spangereid område øker i folketall. Har 2000 
hytter. Landes sydligste fastlandsfyr har 80 000 
besøkende i året. Verdens største 
undervannsresturant «Under» åpner til våren, og 
vil ta store markedsandeler. I tillegg kommer den 
generelle turisttrafikken. 
 
Nye Lindesnes mener at denne strekningen må 
sees på som en del av ny stamvei og bygging av E 
39, med ønske om kryss på Udland, og ny vei derfra 
ut til Spangereid ca. 7 km. De samfunnsmessige 
behovene er preker og så store at de bør sees i 
sammenheng, og er av stor betydning for 
kommunene rundt. 
 
Vurdering:  
Region Kristiansand deler Nye Lindesnes sine 
vurderinger av prosjektet. Det er Nye veier som 
bygger ut ny E 39, mens Fv. 460 er en fylkesvei. Det 
kreves derfor et samspill mellom disse aktørene 
skal en lykkes.  
Region Kristiansand vil støtte opp om Nye 
Lindesnes initiativ for at denne veien blir utbygd 
samtidig med ny E39. En utbedring av Fv. 460 vil 
være med på å videreutvikle Region Kristiansand 
som en felles bo og arbeidsmarked region. Region 
Kristiansand vil bidra med politisk påvirkning 
ovenfor Regionale og Nasjonale 
myndigheter/aktører. 
 

Forslag til vedtak: Fv. 460 tas inn i Handlingsplanen. 
Vedtak i styremøte: Innstillingen enstemmig vedtatt. 
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Sak    5/19.  Orientering om pågående 
saker/oppfølging Handlingsplan mm. Nye innspill?  

Møtedato: 01.02.2019 

Daglig leder/Styreleder orienterer muntlig i møte. Saksbehandler:  
Odd Omland 

Forslag til vedtak: 
Innspill i styremøte: Daglig Leder orienterte om aktiviteten som har vært siden sist møte til 
det enkelte punkt i handlingsplanen. I den nærmeste fremtid bør en ha et sterkt fokus på: 
 
 

- Besøk Forsvarsministeren vedrørende skolesenteret.  
- Omorganisering Tolldirektoratet.  
- Egen enhet i UDI. 
- Nasjonal helse og sykehusplan vedrørende akuttfunksjonen til SSHF. 
- Pakke for statlige arbeidsplasser.  

 
Flere fokuserte på bredbånd/beredskap som en viktig sak å holde fokus på fremover, det 
være seg økte midler og innstramming i konsesjonsvilkårene. 
 
Anders Christensen signaliserte at han ville komme tilbake til sak vedrørende flom sikring av 
næringsområdet i Birkenes, og prosjektet «Bygg i tre» som de holder på med. 
   
 

Sak    6/19. Orientering fra møte i 
Sørlandsutvalget med fokus på Levekår.  

Møtedato: 01.02.2019 

Styreleder orienterer – dialog/innspill fra styret.   Saksbehandler:  
Odd Omland 

Forslag til vedtak: 

Vedtak i styremøte: Styret tar saken til orientering med følgende merknader: Den enkelte 
kommune gir innspill i høringsrunde og nettverkene bes komme med høringsinnspill. 
På sikt i prosessen bør en ha fokus på utprøving av piloter. 
 
 

Sak    7/19. Regionplan Agder 2030. Utfordringer 
forankring i forhold til fremdriftsplan. 
 

Møtedato: 01.02.2019 

Guri Ulltveit-Moe og Svein Skisland orienterer.  Saksbehandler:  
Odd Omland 

Forslag til vedtak:  

Styret tar orienteringen til etterretning med følgende merknader. 

Vedtak i styremøte: Styret tar saken til orientering med følgende merknader: Styret 
henstiller Fylkeskommunen om å utsette behandlingen av Regionplanens Handlingsplan til 
etter valget, slik at den behandles av de nye kommunene og fylkestinget. 
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Sak    8/19   Eventuelt Møtedato: 01.02.2019 

 Saksbehandler:  
Odd Omland 

Vedtak i styremøte: 
Harald Furre ba at det ble gitt en orientering om status vedrørende Universitetssykehus og 
nytt Akuttbygg ved SSHF på neste styremøte.  
 
 
 
 

Sak    9/19 Ny sak: 
 

Møtedato: 01.02.2019 

Uttale vedrørende ny organisering av Statens 
vegvesen. 

Saksbehandler:  
Odd Omland 

Vedtak i styremøte: 

Styret I Region Kristiansand vedtok I sitt styremøte 01.02.2019 sak 09/19 følgende                      

uttalelse: 

 

Statens vegvesen har lagt frem sin rapport Fra regioner til divisjoner som viser hvordan 

Statens vegvesen ønsker å organisere sin virksomhet fra 2020. Region Kristiansand ønsker at 

en av de foreslåtte divisjonene ledes fra Agder, og ser det som naturlig at en lokaliserer 

dette til Arendal hvor dagens regionledelse er samlet og hvor det er mye kompetanse 

samlet. Region Kristiansand støtter Aust-Agder/ Vest-Agder fylkeskommuner og Arendal 

kommune sitt arbeid med å fremme Arendal som ønsket lokalisering for en divisjonsledelse. 

 
Gro Anita Mykjåland     Odd Omland 

Styreleder      Region Kristiansand 


